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JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

September 1, 2016
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5300/index.do.


JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 1er septembre 2016
Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d’autorisation d’appel qui suivent.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5300/index.do.
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DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Katherine Lin v. William Rock et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (37008)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents. / 
La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Katherine Lin v. Soo Wong (Ont.) (Civil) (By Leave) (37010)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent. / 
La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Katherine Lin v. Human Rights Tribunal Ontario et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (37007)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Katherine Lin v. Qing Qing Li et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (37009)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****
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